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NÚnu. sorÉ | conductora del nou format del'TN comarques'de TV3

"Al nou TN Comarques posem
I'accent en el terme proximitat"

Núria Solé és una cara coneguda
i amable a TV3. Des d'aquesta
setmana és la conductora delnou
format def IIV Comorques, que
és un únic prognma que es pot
veur€ a tot elterritori. Ens explica
com afionta aquest nou rcpte.

Lo seva carøa periodístíco va
començdr o lø ràdiq gaÍrebé

vinculado ols informo-

Sempre a informatius, sí... Sóc una
periodista que presenta des d'un
plató, però periodista per sobre
de tot. M'agrada explicar nofcies
i preguntar, i en aquest àmbit és on més còmoda
em sento. En bona part, em vaig formar com a
professional a la ràdiq ara ja fa una pila dãnys
(gairebé 20), i és un mitjà al qual aspiro a tornar.
M'agrada la seva proximitat i la seva autenticitat.
Ho anat ueíxent amb TV3, Lo recordem ø'lnfo
K', i va donor la benvingudo al 3/24. Com recor-
do aquetts onys?
llnfo kva ser una etapa apassionant perguè vaig
poder formar part de l'equip que va impulsar el
projecte. Veure néixer un programa sempre és
emocionant i sempre porto amb mi tot el que
hi vaig aprendre, especialment, no donar res per
sabut i procurar explicar les notícies de manera
senzilla, clara ipròxima, que s'entengui. Amb el
3/24¡també hisento una gran connexió perquè
també vaig tenir la sort d'impulsar el projecte
des del principi i de ser-hi el primer dia d'estrena
del canal. Passat el temps, el3/24 ja és una eina
d'informació imprescindible.
És tot terreny. Després d"Els matins' ptesento,
de manera innovodora, el'TN comarquesi que
passarà a tenir més durada, euè representa
aquest repte per a vostè?
Els dos anys a Els Matins m'han posat moltes
eines a la motxilla, que espero poder aprofitar
bé en aquesta nova etapa. Estic apassionada i

encantada d'explicar a l'espectador notícies que

li són properes, que lãfecten di-
rectament iformen part de la seva
realitat diària. Agraeixo la confian- .

ça de la direcció d'informatius de
TV3, que m'ha donat lbpor:tunitat
d'editar-lo, i espero aprendre molt
dãquesta tasca nova per a mi.
Es posarà més en valor el territo-
ri? Qaines novetdts representarà
øquest nou'TN comorques' per a
l'espectador?
TV3 té sentit perquè explica la re-
alitat de Catalunya. És el mitjà que
té més eines per fer-ho, i ens avala -

l'experièncía que acumulem des
de fa 34 anys. La feina feta per la

delegació de Lleida i tota la resta de correspon-
sals del país fa anys que està més que consolida-
da i cont¡astada. Aquest no és un nou Telenotí-
cies comarques. Prefereixo dir que és una nova
etapa del TN Comarques, seguint el fil de l,exit
que ja té aquest informatiu. Això sf volem po-
sar l'accent en una paraula clau: proximitat. Vo-
lem ser més pròxims a l'espectador en la manera
d'explicar les notícies, en les històries que esco-
llim, les imatges que ensenyem i escoltant la veu
i les inquietuds de la gent.
Creu que encøro loltø assolír un equílÍbri terri-
torial pel que la ø lo informacíó periodístícø?

. Jo sóc de Tarragona isé perfectament el que sig-
nifica el centralisme barceloní. Barcelona i to-
ta la seva àrea metropolitana aglutina un gruix
de comarques molt significatives, entre altres
raons, per la quantitat de gent que hi viu. Això
s'ha_de tenir en compte. Però que ningú dubti
que en aquest etapa del TN Comarques, hi haurà
lloc per a tothom i mirarem amb especial cura
que les notícies que expliquem cada dia siguin
equilibrades territorialment. El fet que hagin
desaparegut els desconnectats no vol dir que
s'expliquin menys notícies de Lleida. Al contrari.
Es treballa amb l'objectiu que els equips tinguin
més marge, més temps i més recursos per arri-
bar a tots els racons.

sempre
tíus.
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